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Keller Péter – Bencze Szabolcs 

Erre a versenyre is ugyan úgy készültem, mint az összes többire. Talán kicsit jobban 

odafigyeltünk, hiszen ezen a versenyen másodszor megyünk, illetve próbáltuk azt eldönteni, 

hogy melyik nap leszünk mi esélyesebbek, melyik gyorsaságikon lehetünk gyorsabbak és ez 

miatt kellett fölkészülnünk arra, hogy talán vasárnap kerülünk jobb pozícióba. Úgy 

gondolom, hogy a szombati nap nem az a nap lesz ahol vezető helyen fogjuk zárni a napot. 

Ezt mentálisan rendbetettük magunkban, csináljuk a dolgunkat. Azt hiszem, hogy ezen a 

versenyen esélyesek vagyunk arra, hogy futamgyőzelemmel menjünk haza. Próbálunk úgy 

igyekezni, hogy ezt megvalósítsuk. 

Hoffer Zsolti – Vas Borosi Ádám 

Én azt gondolom, nagyon jó verseny lesz a nyirádi. Már nagyon várjuk, hogy a pályákon 

versenyezhessünk. Ez az első közös murvás versenyünk az új navigátorommal, remélem, jól 

fogjuk érezni magunkat és ez majd egy kis eredményt is hoz magával. Nagyon kemények az 

ellenfelek, nagyon jó pilóták, nagyon jó autókkal és sokan is vagyunk a kategóriában. A 

szerencse mindenképpen döntő lesz itt is. 

 

Kiss Márton – Berger Richárd 

Nagyon komolyan vettük a pályafelírást. Gyakorlatilag minden gyorsaságin ahányszor 

lehetett annyiszor mentünk és nagyon részletes itinert írtunk. Reméljük, hogy ez majd 

segíteni fogja a jó eredmények elérését. A verseny folyamán az első nap kímélően akarunk 

menni, megnézzük, hogy hol vagyunk a többiekhez képest, a második nap, ha kell majd 

hozunk még rajta. Nagyon szeretnénk az N2 és a Swift kupa elejében végezni.  

 

Zagyva Lajos – Tisch Péter 

Nem érzem jól magam, mert nagyon rosszul sikerült a pályabejárás. Sajnos más technikával 

próbáltuk az itinerünket felírni és a vége az lett, hogy újra kezdhettük az egészet. Mindezt 

úgy, hogy nincs pályaismeretünk, így most mindenképpen negatívnak érzem ezt a kezdetet, 

de reméljük ez az érzés meg fog változni. Most az éppen elég volna, hogyha az első nap 

lépést tudnánk tartani a többiekkel, ez nekem már bőven elég lenne.  

 

Sós-Nacsa Gábor – Fedor Tamás 

A tréningen minden rendben zajlott. Azt gondolom, hogy meg kell őriznünk a pozíciónkat a 

bajnokságban, kockázatot nem fogunk vállalni, csak amit saját magamból érzek. Azt fogom 

kiautózni, csak ami még biztonságos, azonban ha úgy fog alakulni, hogy a második nap 

támadnunk kell, mert van esélyünk még több pontot szerezni, akkor kockáztatni fogunk. 
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